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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Remenyik Ildikó elnök. Tölcsér Borbála alelnök, Elek 
Dávid bizottsági tag, dr. Jeney János Lászlóné bizottsági tag. Molnár Attila bizottsági tag, Patthy 
Örs bizottsági tag, Zsitnyák János Bálint bizottsági tag

További jelenlévők: Gelencsér Ferenc József alpolgármester, dr. Tarjányi Tamás jegyző, 
Szincsák István csoportvezető. Vámos Agnes, kulturális és oktatási referens. Varga Dániel 
képviselő, dr. Bodroghelyi László, a Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálat főigazgatója. 
Kóser Andrea, a Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ intézményvezetője, Koppány 
Ivett, a Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde intézményvezetője, Katinszki Ferencné, a 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák intézményvezetőke, Vékásné Dobos Zsuzsanna, a Czakó utcai 
Sport- és Szabadidőközpont intézményvezetője

Az ülés helyszíne: Polgármesteri Hivatal bizottsági tárgyalója (Budapest, Kapisztrán tér 1.)

Az ülés kezdete: 16:15 óra

Az ülés vége: 17:19 óra

Jegyzőkönyvvezető: Lipták Noémi

Remenyik Ildikó, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Mindenkinek megköszönte az elmúlt 
három hónapban végzett munkáját.
Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Zsitnyák János Bálint képviselő urat. 
Megállapította, hogy a bizottság hét fővel határozatképes.
Szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budaván Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
65/2020. (VI. 24.) NOKSB határozata
a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága a 2020. június 24-i ülésének napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata 
2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Szociális és 
Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ 2019. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök
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3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde 2019. 
évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

4. A Brunszvik Teréz Budavári Óvodák 2018-2019. nevelési évre vonatkozó 
tevékenysége
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

5. A Budavári Művelődési Ház 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

6. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont 2019. évi tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

7. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2019. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi tevékenységéről szóló átfogó értékelésének elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

8. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata 
Alapító okiratának módosítása az önkormányzat tulajdonában álló 
helyiségek használatba adása céljából
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

9. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Szociális és 
Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ Alapító Okiratának módosítása és 
annak egységes szerkezetbe foglalt elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

10. Az egyes I. kerületi fekvő-, illetve járóbeteg ellátás területi 
módosításának támogatása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

11. A civil szervezetek 2020. évi támogatása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

12. Az egyházak, vallásfelekezetek és vallási közösségek 2020. évi 
támogatása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

13. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat és a Budapest I. Kerületi 
Népjóléti Közalapítvány között megkötendő támogatási szerződés
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök
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14. A Vízivárosi Lokálpatrióta Unió egyedi támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

15. Egyebek

Zárt ülésen:

1. A Budavári Semmelweis Ignác Díj 2020. évi adományozása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

2. Eseti települési támogatás megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

3. Krízistámogatás megállapítása iránti kérelem
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

4. Lakbértámogatás megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

5. Lakáshelyreállítási megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

6. Kedvezményes uszodabérlet biztosítása iránti kérelem
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

7. Születési támogatás megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata 2019. 
évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a törvény értelmében az egészségügyi intézmények fenntartójának 
hatáskörét képezi az intézmény működésének szakmai, illetve költségvetési ellenőrzése.
Az Egészségügyi Szolgálat 2019. évi szakmai beszámolóját dr. Bodroghelyi László főigazgató 
elkészítette.

dr. Bodroghelyi László, főigazgató: az elmúlt évben Egészséges Budapest Program keretén 
belül sikerült a Maros utcai szakrendelő alagsorát földszintté varázsolni a terasz elbontásával, 
illetve az eddigi pincehelyiségekből kertre nyíló ablakokkal betegellátáshoz, illetve műszaki
gazdasági részleg elhelyezéséhez szükséges területet kialakítani. Ezáltal lehetőség nyílt arra, hogy a 
vérvételi helyiséget erre a szintre vigyék, és a vérvételre várakozókat a többi rendelésre az aulában 
várakozótól elválasszák, ezzel megszüntetve a korábbi zsúfoltságot, amely ma már nem csak
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kényelmi, hanem infektológiai szempontok szerint is jó. A laborvizsgálat délelőtt megtörténik, így 
utána a terület közösségi térként is szolgál, ahol értekezleteket, továbbképzéseket, előadásokat, 
betegklubokat lehet tartani.

Remenyik Ildikó, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
66/2020. ÍVI. 24.1 NOKSB határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata 2019. évi
beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata 2019. évi
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti 
Szolgáltatási Központ 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ az önkormányzat 
fenntartásában működő költségvetési szerv. A törvény alapján az állami és nem állami intézmény 
évenként egy alkalommal kötelezhető arra, hogy tevékenységéről átfogó, szakmai és pénzügyi 
beszámolót adjon. A beszámolót az intézményvezető, Krieser Andrea elkészítette.

Krieser Andrea, intézményvezető: a 2019. év a központ életében az újra szerveződés éve volt. 
Kaptak év elején öt állás helyet, és az óvodai-iskolai szociális munka is kialakításra került; sikerült 
minden általános és középiskolával, valamint az óvodával kiépíteni a kapcsolatot. Dolgoztak 
továbbá a Hattyú utcai Idősek Klubja átalakításán is. A Gyermekvédelmi Központ is megújult 
mentalitásában és a tanácsadók tekintetében is, amire véleménye szerint nagy szükség volt. Voltak 
személyi változások, de az év végére sikerült elérni, hogy szinte teljes létszámmal működni 
tudjanak.

Remenyik Ildikó, elnök: a táboroztatás kapcsán, illetve a beszámolóban is találkozott a 
K.I.A.B.A.L. társasjátékkal, amin szeretne részt venni.

Krieser Andrea, intézményvezető: nagyon szívesen megmutatják, illetve ha érdeklődnek iránta 
a bizottság tagjai, akkor egy ilyen játékot le is lehet játszani.

Remenyik Ildikó, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
67/2020. (VI. 24.1 NOKSB határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási 
Központ 2019. évi beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási 
Központ 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása” tárgyú előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi hatátozatot hozta:

3. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde 2019. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló törvény 
határozza meg az önkormányzatok gyermekvédelemmel kapcsolatos feladatait. A kerületi 
önkormányzat, amelynek területén tízezernél több állandó lakos él, bölcsődét köteles működtetni. 
Az Egyesített Bölcsőde beszámolóját az intézmény vezetője, Koppány Ivett elkészítette. Az 
előterjesztés mellékletét képező beszámoló tájékoztatást nyújt a képviselő-testület tagjai számára a 
2019-es nevelési-gondozási évről, azon belül is a gyermeklétszám alakulásáról, a 
humánerőforrásról, a gyermekek programjairól, az egyéb intézményekkel történő 
kapcsolattartásról és a jövőbeli tervekről.

Koppány Ivett, intézményvezető: két témát emelt ki; a felújítások kapcsán egy több éves 
folyamat zárult le, mindhárom telephely udvara teljes körűen megújult, amely nagyon fontos 
szakmai szempontból, mert így a gyermekek minél többet tudnak szabad levegőn tartózkodni. A 
tapasztalatok továbbá az elmúlt évekből azt mutatták, hogy a szakma is megújult, és a 
szülőkompetencia megerősítése a bölcsődei munka része, mely nagyon sok kommunikációs 
elemet tartalmaz; erre fókuszáltak, illetve hosszútávú terveik között is szerepel. A Gordon 
kommunikációs módszert alkalmazzák és referencia intézménnyé vált az Iskola utcai bölcsőde, de 
terveik szerint mindhárom telephelyet szeretnék ebbe bevonni és kollégáikat ezen a területen 
képezni, hogy hatékonyan és eredményesen tudjanak segíteni a szülőknek nevelési kérdésekben, 
kapcsolattartásban és esetleges problémák, helyzetek rendezésében.

Remenyik Ildikó, elnök: utólag is gratulál Almásiné Gyurica Ágnes, Haraszti Rebeka és Nagy 
Csenge díjához.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
68/2020. ÍVI. 24.1 NOKSB határozata
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde 2019. évi
tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadásától

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egyesített Bölcsőde 2019. évi
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

4. A Brunszvik Teréz Budavári Óvodák 2018-2019. nevelési évre vonatkozó
tevékenysége
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a törvény alapján a kerületi önkormányzatok feladatai közé tartozik az 
óvodai ellátás. Az önkormányzat fenntartásában lévő Brunszvik Teréz Budavári Óvodák 
intézményvezetője, Katinszki Ferencné a 2018-2019. nevelési évre vonatkozó tevékenységéről 
szóló beszámolót elkészítette. A beszámoló átfogó képet nyújt az adott nevelési-oktatási évről, az 
óvodai nevelés jövőbeli céljairól. A beszámolóból kitűnik, hogy az intézmény nagy hangsúlyt 
fordít a gyermekek szociális-, kommunikációs képességeinek fejlesztésére, érzelmi és erkölcsi 
nevelésükre, az anyanyelvi fejlesztésre, a környezettudatos magatartás kialakítására, továbbá 
törekedik a szülőkkel történő együttműködés minél sokrétűbb biztosítására is.

Katinszki Ferencné, intézményvezető: beszámolójuk eltér a többi intézményéről, mert a 
kompetencia kulcsterületeit előírja a minisztérium, és miután a pedagógus életpálya modell 
beindult, kötelező, hogy ezeken végig menjen a dokumentum. Ezek az alábbiak: pedagógiai 
folyamatok, személyiség és közösségfejlesztés, eredmények, belső kapcsolatok és kommunikáció, 
intézmény külső kapcsolatai, pedagógiai munka feltételei, valamint az óvodai nevelés országos 
alapprogramban megfogalmazott elvárásoknak és a pedagógiai programban megfogalmazott 
intézményi céloknak való megfelelés. Az intézménynek a tanfelügyeleti ellenőrzés miatt ezeken a 
kulcskompetenciákon végig kell mennie, és magát a beszámolót is a minisztérium felületére fel 
kell tölteni, hiszen négyévente külső ellenőrzést tartanak, és más intézményekkel is 
összehasonlításra kerülnek, valamit a saját elért eredményeiket is összevetik. Minden terület 
kapcsán SWOT-analízist kell készíteni, melyben meg kell állapítani a különböző területeken az 
intézményük erősségeit és fejleszthető területeit, amely ebben az évben is megtörtént.
Mivel a gyermekeket az iskolába adják tovább, nagyon fontos, hogy az óvoda által kiengedett 
gyermekek mennyire felelnek meg az ottani elvárásoknak, és hogyan tudják az iskolai 
tanulmányaikat akár a szociális, akár az értelmi képességek területén megvalósítani. Kiemelte ezért 
a beszámolóból, hogy az iskolák részére személyre szólóan a gyermekekkel kapcsolatosan 
küldenek egy kérdőívet, amit ők visszaküldenek a gyermekek fejlődésével kapcsolatos 
elgondolásaikkal. A legfontosabb számukra - és a tavalyi évből erre lehetnek a legbüszkébbek-, 
hogy az iskoláktól megkapott eredmények, és az intézményük által a gyerekekről, eredményeikről 
elképzeltek teljesen koherensek.
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Jelezte, hogy az óvodapedagógia területén a legnagyobb probléma a pedagógushiány: a nevelési 
évüket 10 fő pedagógushiánnyal zárták. Egyre nagyobb probléma továbbá azon gyermekek 
ellátása, akik magatartás területén, szélsőséges viselkedés területén mutatnak olyan szociális 
kompetenciákat, ami miatt a szülők veszélyeztetve érzik a saját gyermeküket ezen gyermekektől. 
Az ezt megelőző nevelési évben 3 db panaszkezelésük volt, idén 19 db, amely mind ahhoz 
kapcsolódott, hogy egy szülő egy másik gyermek viselkedésével nem ért egyet. Miután a 
köznevelési törvény nem engedélyezi, hogy az intézmény a gyermeket az óvodából kizárja, ezért a 
helyzet megoldatlan. A napokban is két ilyen ügyet kezel az óvodában. Segíthetne, ha az érintett 
gyermekek mellé pedagógiai asszisztens kapnának, mert a köznevelési törvény úgy írja elő, hogy 
három csoportonként három pedagógiai asszisztens kell.

Remenyik Ildikó, elnök: gondolkozni fognak a felvetetteken; akár egy adott pszichológiai 
program is tudna ezen segíteni. Figyelni kell rá, mert nagyon nagy a számbeli különbség.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
69/2020. fVI. 24.) NOKSB határozata
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák 2018-2019. nevelési évre vonatkozó tevékenységéről 
szóló beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodák 2018-2019. nevelési évre vonatkozó tevékenysége” 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

5. A Budavári Művelődési Ház 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: intézményvezető asszony betegség miatt sajnos nem tud részt venni az 
ülésen. A Budavári Művelődési Ház közművelődési intézményként az önkormányzat 
fenntartásában működő költségvetési szerv. Az intézmény 2019. évi tevékenységéről szóló 
beszámolóját Megyesi Anikó igazgató elkészítette. A melléklet részletesen tartalmazza a 
beszámolót. Jelezte, évek óta az a kritikája, hogy a Ferenczy István Vizuális Műhelyről minimális 
információt kapnak, ezért most értékeli azt, hogy ez bővebb lett, de még mindig keveselli.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
70/2020. (VI. 24.1 NOKSB határozata
Budavári Művelődési Ház 2019. évi tevékenységéről szóló beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Budavári Művelődési Ház 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadása” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

6. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont 2019. évi tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a kerületi önkormányzat feladata különösen a kerületi sport és 
szabadidősport támogatása és az ifjúsági ügyek. A Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont az 
önkormányzat irányítása alatt álló költségvetési szerv. Az intézmény 2019. évi működését 
bemutató beszámolót az intézmény vezetője, Vékásné Dobos Zsuzsanna elkészítette. Az 
intézmény elsődleges célja és feladata, hogy a kerület sportkoncepciójával összhangban a 
szabadidős tevékenységeket és a lakosság sportigényeit kiszolgáló lehetőségek körét bővítse, 
ennek megvalósítása érdekében többek között változatos, az évszaknak megfelelő programokat 
szervez, napi kapcsolatban áll testnevelő tanárokkal, szakmai együttműködést tart fenn más 
kerületi intézményekkel, továbbá ingyenes vagy kedvezményes sportolási lehetőséget biztosít.

Vékásné Dobos Zsuzsanna, intézményvezető: három éve vezeti az intézményt, de több tíz 
évet a kerületben, a Szilágyi Erzsébet Gimnáziumban dolgozott, mint testnevelő tanár. Nem 
idegen helyre érkezett, mert azon túl, hogy testnevelő tanár, közel 20 évig a napközis táborok 
egyik táborvezetője volt, ezért állandó kapcsolatban állt az intézménnyel. A sportközpont az 
utóbbi években komoly fejlődésnek indult, nagyon sok felújítás történt és történik is majd, ha a 
vírus miatt folytatni tudják. Tavaly nagyberuházás keretében egy, az ’50-es években épült kültéri, 
nyitott pavilon helyére egy nagyon szép, környezetbe illő, funkcióiban jól kihasználható, 
ugyanilyen típusú épület valósult meg. A lakosság nagyon szereti; előnye a korábbihoz képest az, 
hogy két oldalról behúzató ablakai vannak, amik védenek az időjárástól.
Az intézmény feladatai sok részből tevődnek össze. Igyekeznek a kerületi lakosok sportolási 
lehetőségeit bővíteni. Ezen túl a diáksporttal közvetlen is közvetlen módon foglalkoznak, mert a 
tevékenységet - bár az iskolák már a KLIK-hez tartoznak — az önkormányzat látja el. Kapcsolatot 
tartanak ebből kifolyólag az összes kerületi iskolával, testnevelőkkel, igazgatókkal. Valamennyi 
diákolimpiái verseny koordinálása, leszervezése és lebonyolítása is a sportközpontfeladata. A 
létesítmény 2 hektáros területen helyezkedik el, nagyon szép helyen, a Naphegyen, a Tabán 
tetején található, melynek legalább háromnegyed része zöldterület. Őrzik és bővíteni is próbálják a 
területet, nagyon sok kertészeti bővítési munkát végeztek az elmúlt időszakban, ami a kerület 
szépülésére válik.

Tölcsér Borbála, alelnök: a beszámolóban feltüntetésre került, hogy egyre több látogatót vonz a 
központ. Érdeklődött, hogy számokat lehet-e tudni.
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Vékásáé Dobos Zsuzsanna, intézményvezető: nem tudnak számokat mondani, mert az 
intézmény nagyon kis létszámú, 6 főnek kell 8:00 és 21:30 óra között kell biztosítani egész héten 
az intézmény a működését. Valóban jó lenne tudni, hogy hány ember fordul meg a központban, 
de erre nincs lehetőségük. A vírust utáni nyitást követően a háromból csak egy kaput tartanak 
nyitva, és a dolgozók közül egy valaki felügyeli, hogy hányán jönnek be és ellenőrzi, hogy I. 
kerületiek érkeznek-e lakcímkártyával vagy van-e bérletük. Nagyon nagy szükség lennek ezért egy 
portaszolgálatra egyrészt amiatt, mert a környező kerületek sportlétesítményeiben fizetős a 
belépés, ezért onnan — mivel a helyi önkormányzat a kerületi lakosok részére a futópályát, kültéri 
fitnesz eszközök, pingpongasztalok használatát ingyen biztosítja - átszoktak az emberek ide, 
főként mióta a XII. kerületben a Csörsz utcai atlétikapályát lebontották. Az emberek a helyszínt 
úgy kezelik, mintha közterület lenne, akinek kedve van, jön és edz, és ha a sportközpont dolgozói 
elkérik esetleg a lakcímkártyát, abból probléma adódhat. Szükség van tehát egy beléptető kapura 
vagy portaszolgálat biztosítására, így a látogató számot is mérhetnék, és azt a funkciót tudnák 
ellátni, hogy a kerületi lakosokat helyezzék előtérbe.

Remenyik Ildikó, elnök: gratulált a jégpályához, ami nagyon népszerű volt.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
71/2020. fVI. 24.) NOKSB határozata
Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont 2019. évi beszámolójának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpont 2019. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

7. Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2019. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi tevékenységéről szóló átfogó értékelésének elfogadása 
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: az önkormányzat a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról 
szóló és a gyámhatóságokról szóló törvény, valamint a gyermekvédelmi és gyámügyi eljárásról 
szóló rendelet alapján a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról minden év május 
31-éig átfogó értékelést készít. Az értékelést a képviselő-testület általi megtárgyalást követően meg 
kell küldeni a gyámhatóságnak. A gyámhatóság az értékelés kézhezvételétől számított harminc 
napon belül javaslattal élhet az önkormányzat felé. Az önkormányzat a 2019. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi tevékenységéről szóló átfogó értékelést elkészítette.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.
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A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi hatátozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
72/2020. ÍVI. 24.VNOKSB határozata

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2019. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
tevékenységéről szóló átfogó értékelésének elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 
„Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2019. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
tevékenységéről szóló átfogó értékelésének elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot.

8. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata 
Alapító okiratának módosítása az önkormányzat tulajdonában álló helyiségek 
használatba adása céljából
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: az önkormányzat az Egészségügyi Szolgálatát, mint önálló 
egészségügyi szolgálatot 1997-ben hozta létre. A kötelező önkormányzati feladat az egészségügyi 
alapellátás biztosítását szolgálja.
Az Egészségügyi Szolgálat megkereste az önkormányzatot az Attila út 61. szám alatti irattár 
áthelyezésének ügyében. 2019-ben a helyiséget több alkalommal szennyvíz öntötte el, ezért azzal a 
kérelemmel fordult az önkormányzathoz, hogy a tulajdonában álló Ostrom utca 31. földszint 6. 
szám alatti 22 m2 alapterületű és a földszint 14. szám alatti, 42 m2 alapterületű helyiségeket iratok 
tárolására bocsássa a rendelkezésére. Az Attila út 61. szám alatti helyiségre a hozzájárulás esetén 
nem tartanak igényt, így az ismételten visszakerülne az önkormányzat kezelésébe. Az 
intézményvezető kérelmezte továbbá az Attila út 63. szám alatti utcai, földszinti fekvésű, 242 m2 
alapterületű helyiség használatba adását háziorvosi rendelő kialakítása céljából.

dr. Bodroghelyi László, főigazgató: az elmúlt másfél évtizedben - két rendelő, a Csalogány 
utcai és az Attila úti háziorvosi rendelőben kivételével - felújításra kerültek a rendelők — mind a 
szakrendelő, mind az alapellátási rendelők. A jelenlegi Attila úti rendelő felújítása nem éri meg, 
mert kicsi, azonban a Zerge lépcső és az Attila út sarkán van egy 242 m2 alapterületű üres 
helyiség, ami alkalmas lenne felnőtt háziorvosi rendelő kialakítására, ott a jelenlegi körzetek 
kényelmesen, a kor követelményeinek megfelelően elférnének, illetve nincs messze a jelenlegi 
helyiségtől. A terv az, hogy ha felújítják, és betegfogadásra készen állnak, akkor a Csalogány utcai 
praxisok ideiglenesen átköltöznének ide, felújítják a Csalogány utcai rendelőt, és amint az elkészül, 
visszaköltözhetnek, az Attila úti praxisok pedig beköltözhetnek. A jelenlegi Attila úti rendelő 
alkalmas lehet gyermek ügyeleti rendelőnek, de ez a középtávú tervek között szerepel.

Remenyik Ildikó, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
73/2020. tVL 24.) NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata Alapító okiratának 
módosítása az önkormányzat tulajdonában álló helyiségek használatba adása céljából

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálata Alapító okiratának 
módosítása az önkormányzat tulajdonában álló helyiségek használatba adása céljából” 
tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

9. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti 
Szolgáltatási Központ Alapító Okiratának módosítása és annak egységes 
szerkezetbe foglalt elfogadása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási 
Központ alapító okiratának módosítása szükségessé vált. A módosítás célja, hogy abban az 
intézmény által ténylegesen végzett alaptevékenységek szerepeljenek. Jelenleg az 
alaptevékenységek közül hiányik a „Könyvtári szolgáltatás” funkció, továbbá a „Pszichiátriai 
betegek közösségi ellátása” helyett tévesen a „Pszichiátriai betegek nappali ellátásának 
tevékenysége” funkció szerepel az okiratban. Az alapító okirat módosítását követően szükséges a 
szervezet szervezeti és működési szabályzatának módosítása is.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
74/2020. rVI. 24.1 NOKSB határozata
Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási Központ Alapító 
Okiratának módosításáról és annak egységes szerkezetbe foglalt elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Szociális és Gyermekjóléti Szolgáltatási 
Központ Alapító Okiratának módosítása és annak egységes szerkezetbe foglalt 
elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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10. Az egyes I. kerületi fekvő-, illetve járóbeteg ellátás területi módosításának 
támogatása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: az egészségügyi ellátórendszer fejlesztéséről szóló törvény lehetővé 
teszi, hogy az egészségügyi közszolgáltatásért felelős szerv másik egészségügyi közszolgáltatásért 
felelős szervvel megállapodást kössön a területi fekvő-, és járóbeteg ellátás tekintetében. A 
korábbi években a Budapesti Szent Ferenc Kórházzal az önkormányzat többször kötött 
támogatási szerződést, amely segítségével a gépparkját modernizálni tudta. A Szent János kórház
III. Belosztályának elmúlt években rendszeres - illetve a Covid járvány idején és jelenleg is tartó — 
túlterheltségére, illetve nyári leállására tekintettel az Egészségügyi Szolgálat indítványára a 
betegektől kapott pozitív visszajelzések figyelembe vételével a területi ellátási kötelezettség 
előterjesztés szerinti módosítása vált indokolttá.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: jelezte, hogy az előterjesztésből hiányzik a kórházigazgatók 
hozzájáruló nyilatkozata, mert még nem érkezett meg az önkormányzathoz. Amennyiben ez nem 
érkezik meg — bár a bizottság véleményezheti - a képviselő-testület nem fog tudni dönteni.

dr. Bodroghelyi László, főigazgató: jelezte az igazgatóknak, hogy ha most nem érkeznek be a 
nyilatkozatok, akkor a júliusi ülésen döntenek az ügyben. Az egész lényege, hogy a belgyógyászat 
tekintetében átkerüljenek a Budai Irgalmasrendi Kórházhoz. A János Kórház is nehezen győzi a 
feladatokat, de amilyen előterjesztést készített igazgató úr, az olyan szakmákat és progresszivitási 
szinteket érint, ami a Szent János Kórházban nincs, ezért ez újra írásra kerül, ami még 
folyamatban van.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
75/2020. fVI. 24.1 NOKSB határozata
az egyes I. kerületi fekvő-, illetve járóbeteg ellátás területi módosításának támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az 
egyes I. kerületi fekvő-, illetve járóbeteg ellátás területi módosításának támogatása” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

11. A civil szervezetek 2020. évi támogatása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a civil szervezetek fontos szerepet töltenek be a társadalmi, kulturális 
és közösségi élet szinte minden területén. A meghirdetésre kerülő pályázati kiírás keretében a 
kerületben működő civil szervezetek és közösségek, kerületi nemzetiségi önkormányzatok 
művészeti és sport tevékenysége, a szociális, egészségügyi és gyermekjóléti kerületi programok, 
karitatív céljai támogathatók, melynek javasolt összege 9 000 000 Ft. A pályázat benyújtási
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határidejének javasolt időpontja 2020. július 10. napja, a2 elbírálás javasolt határideje 2020. július 
24. napja.
A beérke2ett pályá2atokról a döntést a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport BÍ2ottság ho22a 
meg. Jelen előterjes2tés mellékletét képe2Í a pályá2ati feltételeket tartalma2Ó felhívás, a pályá2ati 
adatlap, amely tartalma22a a2 Áfa-nyilatko2atot és a2 öss2eférhetetlenségről, érintettségről S2Ó1Ó 
kötele2Ő nyilatko2atokat is.
Kérdés, ho22ás2Ólás nem lévén S2ava2ásra tette fel az előterjes2tésben szereplő határo2ati 
javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 
76/2020. ÍVI. 24.í NOKSB határozata
a civil szervezetek 2020. évi támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 
civil szervezetek 2020. évi támogatása” tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

12. Az egyházak, vallásfelekezetek és vallási közösségek 2020. évi támogatása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a hitéleti és vallási közösségek kiemelkedő munkát végeznek. A 
meghirdetésre kerülő pályázati kiírás keretében az egyházak, vallásfelekezetek 
és vallási közösségek közösségszervező, kulturális, művészeti és sport tevékenysége, a szociális, 
egészségügyi és gyermekjóléti kerületi programok, karitatív célok, valamint a helyi hitéleti és 
közösségi működésükkel kapcsolatos kiadványok megjelentetése támogatható, melynek javasolt 
összege 9 000 000 Ft. A pályázat benyújtási határidejének javasolt időpontja 2020. július 10. napja, 
az elbírálás javasolt határideje 2020. július 24. napja. A beérkezett pályázatokról a döntést a 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság hozza meg.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
77/2020. ÍYI. 24.) NOKSB határozata
az egyházak, vallásfelekezetek és vallási közösségek 2020. évi támogatásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az 
egyházak, vallásfelekezetek és vallási közösségek 2020. évi támogatása” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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13. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat és a Budapest I. Kerületi Népjóléti 
Közalapítvány között megkötendő támogatási szerződés
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a koronavírus okozta világjárvány és az azzal összefüggésben kialakult 
gazdasági válsághelyzet családok megélhetését sodorta hirtelen veszélybe az elmúlt hónapokban. 
A Budavári Önkormányzat által alapított Budapest I. Kerületi Népjóléti Közalapítvány alapító 
okiratban meghatározott célja az I. kerületben a lakossági egészségügyi ellátás és szociális 
gondozás anyagi eszközökkel való támogatása, színvonalának emelése, új gondozási formák 
bevezetésének támogatása. Az önkormányzat támogatási szerződést kötött a Népjóléti 
Közalapítvánnyal, amelyben 20 millió forint támogatást biztosított az alapítvány feladatainak 
ellátásához. Az alapítvány részére nyújtott támogatás — a támogatási szerződésben meghatározott 
feltételek mellett - felhasználásra került. Az alapítvány további 20 millió Ft támogatás iránti 
kérelmet terjesztett elő, amely az előterjesztés mellékletét képezi. Ennek érdekében új támogatási 
szerződést kell kötni.

Elek Dávid, bizottsági tag: nem látja a további 20 millió Ft célját.

dt. Tarjányi Tamás, jegyző: a közalapítvány jelezte, hogy a rendelkezésére álló támogatási 
összeg nem elegendő a bejövő kérelmekre, ezért kérelmet nyújtott be.

Remenyik Ildikó, elnök: eddig kb. 400 embert tudtak támogatni a keretből, ami a váltságkezelés 
tekintetében azt jelentette, hogy akinek a jövedelme nem éri el a 100 ezer Ft-t, annak ezt addig 
kiegészítették. Ha jól tudja, június 15-ig lehetett a pályázatot benyújtani.

Tölcsér Borbála, bizottsági tag: megkérdezte, hogy Szincsák István csoportvezető úrnak mi a 
véleménye az előterjesztésről.

Szincsák István, csoportvezető: az előterjesztést nem látta, a pályázatok nem a Népjóléti 
Csoporthoz érkeztek be, egyedül adatot szolgáltattak a közalapítvány számára. A csoport a helyi 
rendelet által nyújtott támogatásokkal foglalkozik, jóval hosszadalmasabb eljárást lefolytatva. 
Ezzel párhuzamosan érkeztek be ezek a kérelmek. Értesülései szerint egy idő után az 
pályázhatott, aki a rendelet szerinti eseti települési támogatást is benyújtotta. A közalapítvány 
május 10-ig küldött részükre listát arról, hogy kik azok, akik benyújtottak pályázatot, és ezen 
személyek esetében kellett adatot szolgáltatni, hogy nyújtottak-e be hozzájuk eseti települési 
támogatás iránti kérelmet, az meg lett-e állapítva, és mekkora összegben.

Gelencsér Ferenc József, alpolgármester: megkérdezte csoportvezető urat, hogy véleménye 
szerint mennyire optimális a jelenlegi válságkezelő alapjövedelem.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: jegyzőként kérte, hogy ezt a kérdést ne tegyék fel, mert 
köztisztviselőként nem minősíthetnek politikai döntést. Megértést kért a képviselőktől.

Elek Dávid, bizottsági tag: úgy gondolja, ahhoz, hogy döntést tudjanak hozni, sokkal 
részletesebb indoklásra lenne szükség. Nem tudják most, hogy mire mondanak igent. Jómaga 
nem tudja támogatni a jelenlegi javaslatot.

Remenyik Ildikó, elnök: javasolta, hogy fogadják el a javaslatot.
További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
78/2020. (VI. 24.1 NOKSB határozata
a Budapest I. Kerület Népjóléti Közalapítvánnyal támogatási szerződés megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, 
Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága nem javasolja elfogadásra a Képviselő
testületnek „A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat és a Budapest I. Kerületi 
Népjóléti Közalapítvány között megkötendő támogatási szerződés” tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 1 igen szavazattal, 6 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Vámos Agnes, kulturális és oktatási referens: a döntés azt jelenti, hogy le kell állítani a 
kifizetéseket és a június 15-ig beérkező kérelmeket nem tudják majd kifizetni.

dr. Jeney János Lászlóné, bizottsági tag: ez a bizottság véleménye, a döntést a képviselő
testület hozza meg.

Vámos Agnes, kulturális és oktatási referens: jelezte, sokkal jobban nem tudják részletezni az 
indokokat.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: elmondta, a közalapítvány utólagosan, december 31-ig számol el a 
támogatásról.

Remenyik Ildikó, elnök: hozzáfűzte, hogy elképesztően népszerű volt a támogatási forma, 
nagyon sok kétségbeesett ember volt március-május hónapokban. A Családsegítő 
intézményvezetőjével sokszor egyeztettek arról, hogy meglepően sokan kerültek kilátástalan, 
szűkös helyzetbe, akiken ez a támogatás segíteni tudott, és nagyon értékelték is ezt a segítséget.

14. A Vízivárosi Lokálpatrióta Unió egyedi támogatási kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

Remenyik Ildikó, elnök: a Vízivárosi Lokálpatrióta Unió egyedi támogatás iránti kérelmet 
nyújtott be a Vízivárosi Vigasság megnevezésű rendezvény megtartására bruttó 1 millió Ft 
támogatási igénnyel. Kérelmük tanúsága szerint az önkormányzat anyagi támogatásából a 
rendezvény szervezése és lebonyoKtása kapcsán felmerülő színpadépítéssel, fellépők 
tiszteletdíjával, kellékekkel, útlezárással és egyéb logisztikával, kommunikációval kapcsolatos 
költségeket fedeznék, a részletes költségtervet csatolták. Nyilatkoztak a rendelkezésre álló saját, 
tagdíj-befizetésekből származó forrásuk összegéről, valamint kijelentették, hogy a Vízivárosi 
Lokálpatrióta Unió tagjai ingyenes, önkéntes munkával járulnak hozzá a közösségépítő, 
szabadidős program sikeréhez.
A támogatandó rendezvény egy lokálpatrióta, közösségépítő kezdeményezés. A rendezvény 
tervezett helyszínei többek között az Iskola utca, a Jókai Anna Szalon, a Zöldike Klub, a SPAR 
emeletén lévő Steamhouse, a Mária téri játszótér.
A projektről tavaly is tárgyaltak, a civil pályázaton végül nem nyert támogatást.
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Elek Dávid, bizottsági tag: a programot támogatja. Tudomása szerint polgármester asszonynak 
a Zöldike Klubbal van kapcsolata, de lehet, hogy hivatalosan nincs. Megkérdezte, hogy ez 
összeférhetetlenségi szempontból nem kérdéses-e.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a szavazás során az érintett képviselőnek, polgármesternek vagy 
alpolgármesternek be kell jelentenie, ha valamilyen szempontból érintett a napirendi pontban, 
mely esetben a testület dönt arról, hogy az érintett szavazhat-e. A törvény szankciókat határoz 
meg arra vonatkozóan, ha az érintett nem tesz eleget a bejelentésnek.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
79/2020. ÍVI. 24.1 NOKSB határozata
a Vízivárosi Lokálpatrióta Unió részére 1 000 000 Ft, azaz egymillió forint összegű 
támogatás megítélésről a Vízivárosi Vigasság megnevezésű rendezvény megtartása 
céljából

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága egyetért azzal, hogy a Vízivárosi Lokálpatrióta Unió a 
Vízivárosi Vigasság megnevezésű rendezvény megtartása céljából az Önkormányzat 
részéről 1 000 000 Ft összegű vissza nem térítendő támogatásban részesüljön.
A Bizottság egyetért azzal, hogy a polgármester az egyedi támogatási kérelem alapján a 
támogatást megítélje, és a támogatási szerződést aláírja.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést 
bezárta.
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